
P R O T O K Ó Ł Nr3/11 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Adamów 

w dniu 30 czerwca 2011 r. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła 
Pan Adam Kozyra 
Pan Andrzej Jarszak 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pani Grażyna Szeląg 

- Wójt Gminy 
- Koordynator sportu w UG Adamów 
- p.o Dyrektora Zespołu Szkół w Suchowoli 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bondyrzu 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku 

3. Informacja na temat sytuacji w zakresie kultury fizycznej i sportu oraz rozwoju kultury 

/w gminie i szkołach/. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia 

Ad. 1. 
Pan Tomasz Michałuszko - przewodniczący komisji otworzył posiedzenie powitał obecnych na 
posiedzeniu 

Ad 2. 

Przyjęto jednogłośnie porządek obrad. 

Ad 3. 
Pan Wójt zabrał głos opowiedział o funkcjonowaniu klubu sportowego w Jacni oraz o tym 

ze wie ze jest założony klub w Suchowoli ale nie uczestniczy on jeszcze w rozgrywkach 
sportowych. Wójt przedstawił nam koszty utrzymania klubu oznajmił ze w tym roku Klub w 
Jacni dostał 27 tysięcy i jeżeli Klub z Suchowoli zacznie rozgrywki będziemy musieli w 
przyszłym roku zwiększyć dotacje na Kluby bo nie jest to wystarczająca suma aby utrzymać dwa 
kluby. Mówił o budowie boiska w Adamowie które zostało wyrównane oraz zasiana trawa przez 
mieszkańców wsi w czym pomagała gmina kupując trawę udostępniając sprzęt oraz dając 
metalowe bramki jedne z 3 par zrobionych dla różnych boisk. 

Następnie Wójt przedstawiał koszty wybudowania oraz utrzymania Orlików oraz stwierdził 
ze są to za duże koszty dla naszej gminy mamy wiele ważniejszych spraw które powinniśmy 
zrobić na przykład koniec budowy Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Szewni 
której otwarcie ma być w kwietniu 2012 roku. 



Następnie glos zabrał Koordynator sportu Pan Adam Kozyra w gminie i powiecie przedstawił 
swój zakres obowiązków, przedstawił sprawozdanie z imprez sportowych w których uczestniczy 
oraz opowiedział o swoich osiągnięciach na zawodach gminnych i powiatowych. 

Do wypowiedzi o osiągnięciach dołączyła się Pani Dyrektor Szkoły w Szewni opowiadając o 
osiągnięciach w zawodach Sumo i konkursach Plastycznych. 

Potem glos zabrał Pan Dyrektor Szkoły w Suchowoli opowiadał o osiągnięciach swojej szkoły 
w sporcie oraz zachęcał do korzystania ze strony internetowej Szkoły w Suchowoli gdzie można 
wiele dowiedzieć się na temat dodatkowych zajęć z których można korzystając w tej szkole. 

Podsumowując glos zabrał Pan Piotr Czarnecki który w imieniu zarządu Stowarzyszenia 
Debry Roztocza dziękował Dyrektorom Szkół za przybycie i uczestniczenie w Festynie 
Rodzinnym który odbywał się 19 czerwca w Bondyrzu. Dyrektorzy również dziękowali i 
gratulowali zorganizowana festynu. Gratulacje były również dla Pana Wójta za zorganizowanie 
Nocy Świętojańskiej w Jacni. 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Podpisy Komisji: 


